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Company Introduction

About Us

       冷通机电工业有限公司

浙江省温岭市城南镇林岙工业区，创办于1998年，厂房面积一万多平方米。 企业主要产品有外转子轴流风机、

离心风机、罩极式电机。产品主要应用于各类冷冻、空 调、通风、医疗、通讯和仪器仪表等设备。企业自创办

以来，始终秉承“以科技创造精良、 以质量取得信任、以创新满足需求”的经营理念，在发展中不断加大对新

产品、新工艺、新 设备、新的管理模式的投入，已取得了可喜的成绩。目前我公司拥有多项专利，通过了 

IS09001: 2008质量管理体系认证。轴流风机、离心风机、罩极式电机三大系列产品通过 了欧洲CE认证、RoHS、

CCC认证。轴流风机和离心风机均已取得国家质量监督检疫局颁 发的生产许可证，并先后获得了市精细化管理样

板企业、高新技术企业、纳税大户、市著名 商标等荣誉称号。

      在市场业务拓展上，我公司的产品销往国内30多个省、市、自治区，并远销欧洲、非 洲、南美洲、中东、东

南亚等20多个国家地区。

     我公司坚持以科技创新，以质量为保证，真诚期待与您的合作。

是一家集各种风机、电机的研发、制造、生产、销售为一体的科技型 公司，坐落于         Airvent Fan Motor Industry Co., Ltd, is a professional high-tech company specialized in development and 

production of various kinds of fans and motors. The factory was found in 1998 with an area of more than 10000 

m.

       Our products mainly include external rotor axial fans, centrifugal fans, and shaded-pole motors. The 

products are extensively applied to refrigeration, ventilation, air conditioning, medical treatment, telecom and 

other equipments.

       We have accomplished great achievements as we invested more resources and effort in new products, new 

crafts, new equipments and new management. Currently we own a large number of patents, and we have 

passed IS009001:2000, CE, RoHS and CCC certification. Till now, we have been awarded with honorary titles 

such as the High-tech Enterprise and Famous Trademark.

       As for business and market expansion, our products are being sold to more than 30 provinces and cities in 

China and more than 20 foreign countries in Europe, Africa, Southern America, the Middle East Southeast Asia 

etc.

       We adhere to quality and innovation, and look forward to future cooperation with you.
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